
Pagina 1 van 2

Kort verslag van het gesprek van informateur Pierre Bos met de SP op 24 maart 2022

Aanwezig: Pierre Bos informateur
Cor van Erp SP
Jan Raaimakers SP
Leandra Kilian griffier

1. Opening
De heer Bos heet de vertegenwoordigers van SP welkom en feliciteert hen met de 
verkiezingsuitslag. 

2. Verkiezingsuitslag
De SP is, gelet op de landelijke tendens, tevreden met de uitslag van de 
gemeenteraadsverkiezingen en het behoud van de drie zetels.

3. Collegevorming
- De SP kijkt tevreden terug op de samenwerking met Lokaal en CDA en is, gesteund door de 

verkiezingsuitslag, graag bereid om opnieuw deel uit te maken van de coalitie en hierover het 
gesprek aan te gaan.

- Deelname aan een coalitie zonder een wethouder te leveren is voor de SP niet bespreekbaar.
- De SP gaat uit van maximaal vier fulltime wethouders. Met name het belang van de uitvoering 

van woningbouw legitimeert een vierde wethouder. Een coalitie van drie partijen waarvan één 
partij twee wethouders levert, is voor de SP bespreekbaar.

4. Kernpunten
Beleidsmatige prioriteiten SP

1. Uitvoeren woonvisie
De SP ziet het bouwen van betaalbare huizen als de belangrijkste uitdaging voor de komende 
periode. De woonvisie is vastgesteld, maar nu is het zaak dat de huizen worden gebouwd. 
Een sterke wethouder wonen kan hieraan bijdragen volgens de SP.

2. Resultaat sociaal domein consolideren 
Goed zijn voor mensen die het moeilijk hebben.

3. Vaststellen Omgevingsvisie
De SP vindt het belangrijk om voor het gehele grondgebied van de gemeente te bepalen wat 
de uitgangspunten zijn. Wat vinden we waar wel of niet wenselijk. 

4. Energietransitie
Aandacht voor de energietransitie in de gehele breedte waaronder ‘van het gas af’.  
windenergie en energie-armoede. 

5. Eén heldere nota gemeenschapshuizen 
De SP wil de nota gemeenschapshuizen tegen het licht houden en komen tot één heldere 
notitie. Vervolgens wil de SP ook de impasse bij De Pas oplossen. 
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 Actualiseren beleid

De SP vindt het belangrijk om de komende periode aan de slag te gaan met beleid voor het 
buitengebied en na te denken hoe om te gaan met het buitengebied en bijvoorbeeld ruimte voor 
ruimte.

Grootste uitdagingen voor Bernheze

De SP verwijst naar de beleidsmatige prioriteiten en dan met name naar het bouwen van 
betaalbare huizen.

5. Breekpunten
Voor de SP zijn er op voorhand geen breekpunten. Wel geeft de SP aan dat er in het sociaal 
domein weinig ruimte is om terug te schroeven. Hoe hoog de reserves, die gelabeld zijn aan het 
sociaal domein, moeten zijn en of wellicht iets van die reserves gebruikt mag worden voor een 
ander doel, is voor de SP afhankelijk van dat betreffende doel en de sociale component daarvan. 
Zo is het bijvoorbeeld bespreekbaar om een bijdrage te leveren aan de realisatie van woningen 
voor een bepaalde doelgroep. 

6. Maatschappelijke opgaven, trends en ontwikkelingen
De “Staat van Bernheze”
- De SP keek niet op van de bevindingen in de Staat van Bernheze. De SP ziet het als een 

document waarin is vastgelegd welke resultaten zijn geboekt, hoe de gemeente ervoor staat 
en voor welke uitdagingen Bernheze staat. 

- De SP roept onder andere op om het personeelsbeleid te moderniseren. Volgens de SP 
mogen bijvoorbeeld mensen die lang bij de gemeente werken best meer verdienen.

- Ten aanzien van de regionale samenwerking is de SP te spreken over het systeem met 
adoptiegemeenten en de inzet van de griffiers in de regio door onder andere regionale 
bijeenkomsten te organiseren. 

- Veiligheid staat volgens de SP goed op de agenda in Bernheze. De SP refereert aan de 
mededelingen van de burgemeester in het presidium, de toelichtingen in de commissie en 
bijeenkomsten over handhaving en veiligheid. 

Democratische kwaliteit in Bernheze
- De SP adviseert om over de gemeentegrenzen heen te kijken en wellicht werkbezoeken te 

plannen om te zien hoe het bij andere gemeenten werkt.
- De SP is tevreden over een aantal projecten waarbij op basis van bepaalde kaders eerst met 

inwoners is gesproken en daarna pas is begonnen. Dit was bijvoorbeeld bij de 
componistenwijk in Heesch het geval en bij de Traverse in Heeswijk-Dinther.

7. Tot slot
De heer Bos geeft aan dat hij na afloop van de zeven gesprekken zal beoordelen of een 
vervolggesprek nodig is. De heer Bos dankt de vertegenwoordigers van de SP voor het plezierige 
gesprek en geeft aan dat de griffier voor het verslag zorgt.  


